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Till Kulturminister Jonas Malm (KS)

Angående regeringens syn på feminism och
kultur

Sverige har nu fått en ny regering. En regering som inte har har i sitt regeringsprogram
eller i sin regeringsförklaring någon politik om hur de ska främja kvinnors rättigheter eller
stödja den feministiska kampen. Det är förvisso inget förvånande med tanke på den radikala
konservatism som intagit Rosenbad.

Men trots allt detta så går statsministern ut på twitter och hävdar att regeringen är feministiskt.
”Feminist javisst!” i hans egna ord. Det är förvisso bra att statsministern tar en ställning för
feminism åt regeringen. Men med den bakgrund jag har lagt ut är det något något som låter
rätt tomt för dom av oss som på riktigt bryr oss om feminism och jämnställdhet.

Den feministiska kampen är en kamp som framförallt utkämpas inom kulturområdet. Och
det är där som mycket av det banbrytande arbetet genomförs för att ändra attityder och
lägga grunden för mer långsiktiga feministiska reformer. Det är därför väldigt viktigt för
alla oss som bryr oss om dessa frågor att kulturpolitiken är feministiskt lagt.

Med anledning av detta vill jag fråga Kulturminister Jonas Malm:

1. Är regeringen och dess ministrar feministiska?

2. Vad kommer du som kulturminister göra för att främja feminismen inom kulturen?

Milaw Gekos (F!)


